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Po návratu do Langeneggu se ote-

vřely brány Tržiště evropského ven-

kova, kde bylo zastoupeno 1 000 lidí 

z 35 evropských regionů a 12 zemí. 

Ratměřičtí na svém stánku propago-

vali svou obec, mikroregion Džbány 

i celé Posázaví. Zpestřením prezen-

tace byly masné výrobky firmy Ro-

bertson, Duhové elixíry z Domu 

zdraví Ratměřice, Velkopopovický 

kozel a becherovka.  Slyšet byly také 

Kaštánci a o to více, když své síly 

spojily se slovenskými muzikanty z 

dědiny Oravská Lesná. Naladěná 

radostná nota nás nepustila ani ces-

tou autobusem do penzionu. 

Sobota se odehrávala také na lange-

negckém tržišti a hlavní slovo si ten-

tokrát vzali členové dechového, folk-

lórního a ochotnického souboru z 

moravské Komni.  Svou dechovkou, 

ukázkami fašanku i divadelními 

scénkami vytvořili nádhernou atmo-

sféru, které bylo snadné podlehnout. 

Společné finále na pódiu bylo krás-

nou tečkou za čtyřmi skvělými dny v 

Rakousku, které nám daly jednak 

možnost poznat velkolepou krajinu a 

nové přátele, ale přinesly mnoho 

nových dojmů a inspirace do další 

společné práce na zvelebování naší 

(dnes už se to nemusíme bát říci)

úspěšné vesnice. Děkuji za to vám 

všem.    Viktor Liška 

Těsně po půlnoci ve středu 19. 9. se 

vydala výprava 50 zástupců ratmě-

řických spolků do tyrolské části Alp.  

Čekala je takřka desetihodinová ces-

ta do penzionu Schwarzer Adler ve 

Steegu a poté program připravený 

CA Globus z Týnce n. S.. Středa pat-

řila poznávání blízkého okolí a byla 

spojena z návštěvou nejkrásnější 

vesnice Evropy 2004 Lech am Arl-

berg a výjezdem lanovkou do výšky 

2 350 metrů. Ve  čtvrtek  přišla 

„cesta snů“ neboli výjezd po vysoko-

horské silnici Silvretta k vápencové-

mu jezeru, procházka okolo něj a na 

zpáteční cestě návštěva největší to-

várny na tyrolský špek.    

V pátek již začal oficiální  spojený s 

předáváním Evropských cen obnovy 

vesnice 2012. V tisícihlavé obci Lan-

genegg nás nejprve čekala prohlídka 

místních zajímavostí a zároveň poví-

dání o originálních projektech této 

Vesnice Evropy 2010. Dozvěděli 

jsme se tak o tamní cestě k energetic-

ké soběstačnosti i systému místní 

obecní měny a lokální produkce. A 

spolupráce. Odpoledne následoval 

odjezd do města Wolfurt, kde probě-

hl ceremoniál vyhlašování evrop-

ských cen. Byl  organizován Evrop-

skou asociací pro obnovu venkova 

rozvoj území a ocenění předávali 

hejtman spolkové země Vorlarlberg 

Markus Wellner a  rakouský ministr 

zemědělství Niki Berlakovitch. Již ve 

wolfurtské hale se ukázala síla české 

výpravy a pan ministr musel konsta-

tovat, že máme výborný „fanclub“. 

Převzali jsme Evropskou cenu obnovy vesnice za mimořádný rozvoj  

 
LAMPIčNOVħ PRšVOD A SOUTŉĢ O NEJHEZĻĉ DħNI 3. 11. od 18 hodin  

P. M. MUSORGSKIJ  ï OBRĆZKY Z VħSTAVY                             

(REPRODUKOVANÁ HUDBA  TOMÁŠ STEJSKAL, OBRÁZKY VLADIMÍR VONDREJS) 

11.  11. od 14 hodin             

sál hospody U Nás 

PřEDĆNĉ řEDITELSK£HO KOLĉKU S KOMœANY 1. 12. od 18 hodin  

ADVENTNĉ POSEZENĉ V K LUBU  SENIORš 5. 12. od 16 hodin  

VALNĆ H ROMADA  SDH R ATMŉřICE 8. 12. od 18 hodin  

ADVENTNĉ JARMĆREK NA  NĆVSI 16. 12. od 10 hodin  

ĠTŉDROVEĻERNĉ ZPĉVĆNĉ V KOSTELE  SV. H AVLA  24. 12. od 16 hodin  

SILVESTROVSKħ M EJDAN  A VĉTĆNĉ NOV£HO ROKU  31. 12. od 19 hodin  
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Samozřejmou součástí občanské vybave-

nosti obce Ratměřice je obecní knihov-

na, kterou nalezneme  v přízemních pro-

storách budovy obecního úřadu. 

V letošním roce  se podařilo prostory  

knihovny zmodernizovat  a celkově pro-

světlit. Obec získala   dotaci ze Středo-

českého fondu kultury ve výši 45 000,- 

Kč ,  ze které byl pořízen nový nábytek 

do knihovny .  Byly zakoupeny židle a 

František Voříšek ml.  vyrobil stoly, re-

gály,a skříňky. Prostory knihovny byly  

vymalovány jasnými barvami , na okna 

přišly nové záclony a závěsy. 

Knihovnice paní Marie Vrbová vytvořila 

ve spolupráci s Kristýnou Lupačovou 

elektronický seznam titulů, které jsou 

v knihovně pro zájemce o četbu 

k dispozici. Seznam obsahuje vlastní 

knižní fond obecní knihovny  a dále titu-

ly, které jsou v nabídce díky fungování 

meziknihovních výpůjčních služeb 

z knihovních fondů jiných veřejných 

knihoven. 

V knihovně si můžete vybrat z dětské 

literatury, domácí i zahraniční beletrie, 

naučné literatury či hobby publikace . 

Tento seznam je umístěn na webových 

stránkách obce Ratměřice  a tak máte 

možnost před vlastní návštěvou knihov-

ny si v klidu   domova  vybrat 

z nabízených titulů. 

Další službou o kterou bychom chtěli  

rozšířit stávající  nabídku knihovny , je 

zapojení soukromých knihoven občanů 

do výpůjčního systému obce. Tato služba 

by měla fungovat tak, že zájemce o zapo-

jení do ,,knižní výpůjční sítě“ vytvoří 

v požadovaném formátu seznam vlast-

ních knih, které by chtěl nabídnout zá-

jemcům o četbu a takto vytvořený se-

znam bude také vyvěšen na webových 

stránkách obce se jménem majitele do-

mácí knihovny. Zájemci o nabízené titu-

ly si pak již sami s majitelem domluví 

další podmínky zapůjčení knihy. 

V knihovně je v otevírací době ve středu 

a v pátek od 16 do 18 hodin k dispozici 

internet pro veřejnost  a proto si dovo-

lím upozornit na pár zajímavých odkazů, 

které by Vám , čtenářům,  mohly být 

užitečné. 

Čtení pomáhá je velmi prospěšná a láka-

vá akce pro čtenáře do 18-ti let. 

Ptejte se knihovny je  chytrá služba. Do 

48 hodin zodpoví jakékoliv Vaše otázky. 

Síly přitom spojují české knihovny. 

BiblioHelp: biblioterapie na webu 

„podává záchranný kruh“ každému, kdo 

má nějaké trápení. Kruh má v tomto 

případě podobu knihy, která pomůže, 

poradí, pohladí, informuje, povzbudí. 

Tedy všechny ty zázračné věci, které 

knihy mimoděk i cíleně umějí. 

Čítarny propagují dobré knihy pro 

všechny věkové kategorie a informují o 

dění kolem čtení a literatury. 

ČteSyRád - Čtenářův sympatický rádce 

funguje jako „virtuální knihovník“. 

Podle Vámi zvolených kritérií vybere ty 

nejlepší knihy právě pro Vás. 

iLiteratura poskytuje zpravodajství o 

literatuře z celého světa. 

Knihovnice ze sebe sype stále nové ne-

závislé recenze knih nejrůznějších žán-

rů. Píší je sami čtenáři. 

Celé Česko čte dětem – mediální kam-

paň zaměřená na podporu čtenářské 

granmotnosti děté a mládeže, ale také 

na propagaci hodnotné literatury  a 

budování pevných vazeb v rodině pro-

střednictvím společného čtení.                     

  Jindřiška Moudrá 

Po uzavŚen² obchodu u hospody zŢstali RatmŊŚ§ci zcela bez 

moģnosti nakoupit si v obci z§kladn² potraviny. Obecn² ¼Śad 

alespoŔ zaŚ²dil  prostŚednictv²m pan² Ģ§kov® ze ZvŊstova 

vĨdej chleba a rohl²kŢ, ale to je samozŚejmŊ pouze doļasn® 

Śeġen².  Proto zastupitelstvo obce uv²talo draģbu na budovu 

bĨval® Jednoty ļp.69, kterou v ġedes§tĨch letech stavŊli  dob-

rovoln²ci z Śad obļanŢ.  

Odhadn² cena nemovitosti byla stanovena na 1 029 000 Kļ a 

nejniģġ² pod§n² zaļ²nalo na polovinŊ t®to ļ§stky, tedy ve vĨġi 

514 500 KĻ. Elektronick§ draģba probŊhla 26. 9. a obci se 

podaŚilo budovu z²skat za nejvyġġ² pŚ²klep ve vĨġi 604 500 Kļ.  

V souļasn® dobŊ dob²h§ doba k nabyt² pr§vn² moci usnesen² 

o pŚ²klepu a pot® se pust²me do pl§nŢ a do nutnĨch oprav. 

UrļitŊ je v z§jmu obecn²ho zastupitelstva vyuģ²t nemovitost 

na budouc² obchod. PŚich§zej² ale ot§zky o zpŢsobu provozo-

v§n² a jeho rentabilitŊ. Venkovsk® obchody v okol² se dok§-

ģou Ăuģivitñ, ale pouze za pŚedpokladu, ģe maj² podporu obec-

n²ho ¼Śadu a ģe maj² v m²stn²ch obļanech dobr® a vŊrn® z§-

kazn²ky. Proto bych si pŚ§l, abychom si uvŊdomovali, ģe bu-

deme budovat NĆĠ KRĆM. Potom si dok§ģu pŚedstavit, ģe v 

nŊm jednou tŚeba budeme prod§vat i sv® produkty.  

K tomu je samozŚejmŊ jeġtŊ dlouh§ cesta, pojŅme nyn² disku-

tovat o celkov®m vyuģit² z²skan® nemovitosti. A aģ obdrģ²me 

kl²ļe, r§di v§s pozveme dovnitŚ, abychom i v souvislosti s 

pl§novanou pŚestavbou obecn²ho ¼Śadu probrali, jak® sluģby 

a prostory RatmŊŚice jeġtŊ potŚebuj² a vyuģij².  -vl-

  

Obecn² knihovna RatmŊŚice v nov®m kab§tŊ 

 ĂJednota“ je majetkem obce 
Posledn² z dotaļn²ch akc², kterou bude obec jeġtŊ v letoġn²m 

roce realizovat je vĨsadba dalġ² aleje ve voln® krajinŊ. Tento-

kr§t budeme ve spolupr§ci s ĻSOP Vlaġim s§zet 30 jablon² a 

36 ġvestek pod®l poln² cesty od ĂTopoluñ k lesu Ģ§kovy. Toto 

stromoŚad² bude pokraļovat 20-ti duby, kter® pŚijdou do m²st 

bĨval® cesty od Ģ§kovŢ k Opatovsk® str§ni.  Celkov® n§klady  

na vĨsadbu budou ve vĨġi 62 500 Kļ, dotace z  ministerstva 

ģivotn²ho prostŚed² ļin² 50 000 Kļ. 

Na tento podzimn² poļin na jaŚe nav§ģeme zaloģen²m nov®ho 

lesn²ho porostu na v²ce neģ 0,5 hektaru bĨvalĨch obecn²ch 

pastvin.  NovĨ les bude  sousedit s tzv. HofbauerovĨm lesem, 

kterĨ na ģ§dost obce nechal zas§zet v roce 1929  st§tn² lesn² 

inspektor Hofbauer. 

N§slednou p®ļi mus²me tak® jeġtŊ  do zimy vŊnovat novĨm 

stromkŢm na z§padn²m konci obce  pod®l hlavn² silnice a ve 

sportovn²m are§lu. VelkĨ poļet jich d²ky nevhodnĨm  povŊtr-

nostn²m podm²nk§m uschnul, a proto firma Nemeton provede 

jejich novou vĨsadbu. Skladba a poļet stromkŢ bude samozŚej-

mŊ zachov§na a nav²c bude podle pŢvodn²ho projektu pŚid§no 

5 javorŢ, kter® nebyly na jaŚe k m§n². 

Zamyġlen² n§s tak® ļek§ nad osudem dalġ² ļ§sti  bŚezov® aleje 

smŊrem k Habrovce.  Podle naġich pŢvodn²ch pŚedstav by-

chom mŊli na jaŚe vyk§cet dalġ²ch 20 odum²raj²c²ch bŚ²z a na-

hradit je novĨmi. S t²m se nŊkteŚ² z n§s dok§ģou ztotoģnit, pro 

druh® je tato pŚedstava  hroziv§. Proto vyuģijme zimn²ho ļasu, 

abychom naġli nejlepġ² Śeġen².   -vl- 

 Zelené projekty obce 

http://www.ctenipomaha.cz/
http://www.ptejteseknihovny.cz/
http://www.bibliohelp.cz/
http://citarny.cz/
http://www.ctesyrad.cz/
http://iliteratura.cz/
http://www.knihovnice.cz/
http://www.celeceskoctedetem.cz/
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RatmŊŚickĨ v§noļn² jarmark 2012 

Ve ġkoln²m roce jsme zah§jili provoz s 22 pŚijatĨmi dŊtmi. PŚi letoġn²m 

z§pise jsme museli odm²tnout z§jemce o doch§zku, coģ se n§m dlouh§ l®ta 

nestalo. 

Naġi mateŚskou ġkolu navġtŊvuj² nejen dŊti m²stn², ale i dŊti z okoln²ch obc² ï 

Odlochovic, ZvŊstova, Roudn®ho, Neustupova a Votic. Na cestŊ je dobr§ 

spolupr§ce s obcemi a tak® snaha pŚispŊt na provoz ġkoly finanļnŊ. 

To nám to ale ve školce utíká... 

Letos se ve ġkolce adaptuje 12 no-

vĨch dŊt² a z toho 6-ti dŊtem jeġtŊ 

nebyly 3 roky. NŊkter® maminky maj² 

z klidn®ho pŚechodu do nov®ho pro-

stŚed² ġkolky na duġi klid, nŊkter® od-

ch§zej² pŚi pl§ļi sv® ratolesti se slza-

mi v oļ²ch. Nen² to jednoduch®, ale 

uģ vid²me ¼spŊġn® zvl§d§n² adaptace 

u vŊtġiny z nich. JeġtŊ pracujeme na 

z²sk§n² dŢvŊry u nŊkterĨch dŊt². Sna-

ģili jsme se po dobu adaptace zajistit 

obŊ uļitelky v danĨch dnech. 

ZamŊŚen² ġkoly na environment§ln² 

vzdŊl§v§n² ï pozn§v§n² okoln²ho svŊ-

ta n§m vyhovuje. M§me Ġkoln² vzdŊ-

l§vac² program ĂVesele do pŚ²rodyñ. 

Vedeme dŊti k pozorov§n², zkoum§n² 

a k l§sce k pŚ²rodŊ. Naġe ide§ln² 

um²stŊn² ġkoly n§m nab²z² dostatek 

pohybu v ter®nu a vyuģ²v§me pŚ²rodn² 

materi§l ke tvoŚen² i k rozv²jen² fanta-

zie. Podporujeme smyslov® vn²m§n². 

Vn²m§me jako dŢleģit® v®st dŊti 

k ochranŊ, k p®ļi a zodpovŊdnosti za 

pŚ²rodu. TŚ²dŊn² odpadu bereme jako 

samozŚejmost a nad§le v n² pokraļu-

jeme (v²ļka, hlin²k, vybit® baterie). 

MŢģete pŚispŊt i VY!  

PŚ²rodu potŚebujeme vġichni a s dŊtmi 

je n§m v n² dobŚe. 

V podzimn²m obdob² se vŊnujeme 

¼rodŊ, sklizni, a pokladŢm naġ² zemŊ. 

Jednou tu m§me ĂKoġ²k plnĨ vitam²-

nŢñ, ĂJabl²ļkov® hodyñ jindy ĂĠ²pkov® 

ļi lesn² kr§lovstv²ñ a teŅ se chyst§me 

na ĂPosv²censk® kol§ļeña 

ĂStraġidl§ckĨ tĨdenñ. Takov® kreslen² 

kaġtanem na z§da nebo mas§ģ cho-

didel s kaġtany by si mohl vyzkouġet 

kaģdĨ a uģ²t si to! My se tŊġ²me na 

dĨŔov§ vyŚez§v§n² straġidel a na lam-

pi·novĨ prŢvod.       Alena Ben§kov§ 

Vánoční jarmarky patří k vánoční atmosféře. Zejména ty zaměřené na poezii vánoc a tradice dodávají v předvánočním blázinci 

adventnímu času alespoň trochu vánoční romantiky a nostalgiie.  

Loňský jarmark přichystalo občanské sdružení Ratměřice - Nám se daří společně s dobrovolnými hasiči prvním rokem. Byla to 

trochu zkušební akce, ze které měli z počátku všichni malinko obavy, ale díky odhodlání a nasazení, pěknému počasí a účasti mno-

ha a mnoha Ratměřáků, vše dopadlo k veliké spokojenosti organizátorů a hlavně všech návštěvníků. 

Od začátku školního roku se děti spolu se svými ma-

minkami opět pravidelně scházejí v prostorách obec-

ní knihovny a chystají stejně jako v loňském roce 

spoustu milých vánočních výrobků a překvapení, aby 

je mohly vystavit k pokoukání, osahání a nakoupení 

na letošním ratměřickém vánočním jarmarku. 

Bude se konat 16. prosince, tedy o třetí adventní ne-

děli, od 10 hodin na návsi v Ratměřicích. Opět bude 

pro všechny připraveno kromě milých dárečků, ozdo-

biček, šperků, vánočních dekorací a dalších originál-

ních výrobků i voňavé a chutné pohoštění, obohacené 

o některé typické vánoční pochoutky.  Nově by se 

návštěvníci mohli pobavit a potěšit u tradičních vá-

nočních zvyků, jako např. lití olova, rozkrajování 

jablíček nebo políbení pod větvičkou jmelí nosící štěs-

tí a plodnost v lásce. 

Rádi bychom dali prostor i dalším tvořivým a šikovným spoluobčanům, přátelům a známým, kteří by společně s maminkami a 

dětmi vystavovali a prodávali cokoliv zajímavého, vánočního, originálního, dobrého a voňavého. Ať už to bude vánoční cukroví, 

vánočka, pletený košík, slaměná ozdoba, sušené bylinky a ovoce, ručně vyráběné šperky nebo malovaný obrázek, to všechno i další 

drobnosti určitě potěší návštěvníky a mnohým z nich třeba pomůže vyřešit problém dosud nepořízených vánočních obdarování. 

Přátelé, dny se krátí, využijte dlouhých večerů a pusťte se do toho, všichni se budeme těšit na vaše výtvory. A samozřejmě je pak 

obdivovat a nakupovat.         Daniela Boušová 

 

 

 

 

Z§mek RatmŊŚice ï rekonstrukce kulturn² pa-

m§tky 

V z§Ś² roku 2012 byla zah§jena realizace projektu s n§zvem 

„Zámek Ratměřice – rekonstrukce kulturní památky pro ces-

tovní ruch“.  Projekt, jehoģ c²lem je zrekonstruovat bĨvalĨ hos-

pod§ŚskĨ objekt a z§mek v RatmŊŚic²ch, kter® jsou spolu 

s pŚilehlĨm z§meckĨm parkem kulturn² pam§tkou a turistickou atrak-

tivitou v regionu, byl podpoŚen z Region§ln²ho operaļn²ho programu 

StŚedn² Ļechy, tj. je spolufinancov§n z prostŚedkŢ Evropsk® unie ve 

vĨġi  41 905 538,83 Kļ. 

Realizace projektu pŚispŊje k z§chranŊ a znovu vyuģit² kulturn² pa-

m§tky. Dojde k rozġ²Śen² infrastruktury a sluģeb pro cestovn² ruch 

v turisticky vĨznamn®m regionu StŚedoļesk®ho kraje ï v Kraji blanic-

kĨch ryt²ŚŢ.     Lucie Vyļichlov§ 
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Proļ tŚ²dit odpad? 

Komunální odpad je veškerý odpad, který vzniká především v domácnostech. Lze jej rozdělit na směsný a tříděný od-

pad. Směsný odpad obsahuje i řadu využitelných složek jako je sklo, papír, plast, bioodpad, elektro odpad, atd. A pro-

to je právě na nás, občanech, tyto „oddělitelné“ složky správně vytřídit do příslušných kontejnerů pro tříděný odpad. 

Odpady, které vhodíte do barevného kontejneru, odveze svozové auto na  třídící linku a pak putují do zpracovatel-

ských firem. Budeme-li třídit, umožníme tak recyklaci, ze které získáme nové zdroje surovin a energie a také ušetříme 

místo na skládkách. Důvody proč třídit jsou jak ekologické tak i ekonomické. Čím více odpadů tedy vytřídíme, tím 

více dostaneme zpátky materiálů, energie, ale také tím snížíme počet skládek. 

Víte, že např. recyklace 1tuny skla ušetří přes 400 kg exhalací CO2 (oxidu uhličitého) nebo, že z 10 recyklovaných ča-

sopisů se dá vyrobit krabice na televizi anebo, že 30 recyklovaných PET lahví stačí k výrobě 1fleeceové bundy (na trič-

ko jich stačí 5). 

I přesto, že je osvěta ohledně třídění odpadů poměrně rozsáhlá, najde se spousta těch, kteří netřídí, a nebo dokonce 

úmyslně znehodnocují vytříděný odpad tím, že vhazují do separačních nádob to, co tam nepatří. V ČR obsahuje třídě-

ný odpad 40% dále nezpracovatelných surovin. V Našem regionu jsme překročili hranici odpadu v separacích, přede-

vším u plastu 70%. Přeci zde nežijí horší lidé, než kdekoli jinde v ČR? Co nám tedy brání v kvalitním třídění? Je to 

především lenost („mám to daleko“) spojená s výmluvami typu nemám k tomu podmínky („není kam třídit“), nemá 

to cenu – stejně se to někde smíchá, nebo odveze na skládku apod.? 

COMPAG VOTICE žádá občany: aby třídění odpadů, mělo smysl, je třeba se řídit níže uvedenou tabulkou, která je 

vylepena na všech sběrných nádobách v Našem okolí. Veškeré obaly od potravin musí být čisté, bez zbytků potravin a 

znečištění. Dále žádáme občany o sešlápnutí PET lahve, před jejím vhozením. Šetříte obecní finance.  

Děkujeme!                                        Co kam patŚ² a nepatŚ²: 

V p§tek 30. 11. navġt²v² naġi obec delegace z polsk®ho Opolsk®ho vojvodstv². Akci organizuje Evropsk§ asociace 

pro obnovu venkova a rozvoj ¼zem². N§vġtŊvŊ budou pŚedstaveny naġe akce Pl§nu rozvoje obce za posledn² roky. 

S koncem roku 2012 konļ² tak® naġe povinnosti vŢļi soutŊģi Vesnici roku. JeġtŊ v letoġn²m roce jsme prostŚednic-

tv²m starosty obce Śeditelovali nad celou soutŊģ² a nastal ļas tuto ļestnou funkci pŚedat n§sledovn²kŢm. Konkr®tnŊ 

panu starostovi z obce KomŔa. Ritu§l pŚed§v§n² jsme vymysleli netradiļnŊ. V sobotu 1. 12. (tento term²n nen² jeġtŊ 

stoprocentn², bude upŚesnŊn v pondŊl²) n§s navġt²v² cel§ partie z Komni vļetnŊ dechov® hudby KomŔan®,a folkl·rn²-

ho souboru Podġable! Na s§lu hospody U N§s bude pŊknŊ veselo, nenechte si to uj²t, vġichni jste srdeļnŊ zv§ni. 

Ve zkratce: 

Platba za vodn® a stoļn® 

bude prob²hat v budovŊ 

obecn²ho ¼Śadu  od 19. 

10 .do 30. 11. 2012 . 

 

Kontejner na velkoobjemovĨ 

odpad bude pŚistaven 27.ð

28. 10. na ratmŊŚick® n§vsi. 

 

Podzimn² brig§da na ¼klid 

spadan®ho list² se uskuteļn² 

v sobotu 17. 11. od 8 hodin. 

DŊkujeme za vaġ² pomoc. 

 

V tŊlocviļnŊ ratmŊŚick®ho 

pavil·nu ICSS se mŢģete 

zapojit do pravideln®ho stŚe-

deļn²ho cviļen² j·gy pod 

veden²m pan² KateŚiny Kol§-

rov®.  Sraz  je vģdy v 17:55 

hodin pŚed br§nou z§meck®-

ho are§lu. 


